
                                                                                                                                                           

   
 

ACTE DE LA REUNIÓ DE LA COMISSIÓ DE LLEURE DEL Pla Educatiu d’Entorn (PEE) 

Data: dimarts 5 d’abril de 2022   

Hora: 18:00 hores  

Lloc: Sala de reunions de la casa de cultura de Sant Hilari Sacalm 

 Assistents: Laura Farrers, representant de l’AMPA de l’escola Guilleries, Carles López, 

representant del club de bàsquet, Jordi Duran, representant del club de futbol, Roger Garriga, 

representant del CEM, Marta Vilà, representant docent de l’escola Guilleries, David Tordera, 

representant docent de l’escola Guilleries ,  Anna Garriga, LIC, , Olga Rico, tècnica auxiliar de 

cultura SHS, Maite Irazola tècnica dinamitzadora del PEE.  

Excusen la seva assistència: Dolors, representant de l’escola de música, Sònia Collell, 

representant docent de l’institut Busquets i Punset , La Junta APFSHS. 

 

Desenvolupament de la sessió: 

1. Seguiment i avaluació del projecte d’incorporació al lleure 

Dels 17 infants i joves que es van proposar perquè s’incorporessin a les diferents 

accions oferides  per les entitats municipals de lleure ,continuen 15, distribuïts de la 

següent manera: 

 

 5 a futbol 

 3 a bàsquet 

 2 a piscina 

 2 a gimnàstica rítmica 

 1 a l’escola de música 

 1 a anglès 

 1 a teatre 

Dels 15 participants, 5 són noies (2 gimnàstica rítmica, 1 anglès, 1 teatre i 1 de 

música)  

Els representants de les entitats valoren positivament la participació d’aquests 

infants  i el compromís de les famílies amb el projecte. 

S’acorda que des del PEE es treballi perquè aquests infants i joves puguin 

continuar amb les activitats seleccionades. 

Les entitats sol·liciten que es pugui tenir amb més temps el llistat de participants 

perquè facilitaria l’organització dels grups i equips. 

El representant del futbol insisteix en treballar perquè les noies s’incorporin a 

aquest esport. 

2. Participació a la setmana de l’esport 



                                                                                                                                                           

   
Les entitats ja estan coordinades amb el tècnic d’esport municipal per tal d’organitzar les 

activitats d’aquestes jornades. 

 

 

El PEE col·laborarà en la xerrada que en Pep Marí  farà als centres educatius amb l’objectiu 

de sensibilitzar als joves sobre la importància de la pràctica esportiva en aquestes edats. El 

conferenciat estarà acompanyat per  joves del poble que destaquen en diferents modalitats 

esportives. 

En l’acte festiu i de reconeixement  d’entrega de dorsals que s’organitza en el marc 

d’aquesta setmana esportiva, es necessitarà la presència d’una persona que faciliti la 

comunicació entre els clubs i les famílies. Des del PEE es buscarà a la persona traductora 

d’àrab o amazic. 

3. Noves propostes d’actuació 

 

 Projecte de patis i places obertes 

Al llarg del pròxim curs es dinamitzarà de manera quinzenal alguns espais públics 

del poble i els patis dels centes educatius. La tècnica de joventut organitzarà 

activitats lúdiques adreçades a tots els infants i joves del poble. 

Les entitats del poble podran participar organitzant les seves pròpies activitats. Es 

farà un grup de treball amb les entitats interessades per poder programar un 

calendari i definir i concretar els diferents punts del projecte. 

Tots els presents valoren positivament la proposta i es mostren interessant en 

participar-hi. 

 Casal lingüístic d’estiu 

El PEE vol tornar a repetir el casal lingüístic de l’any passat. Volem, però, que aquest 

any es limiti als infants i joves que han arribat al llarg d’aquest curs escolar. 

Ens hem de coordinar amb les altres entitats que organitzen casals per no coincidir 

en horaris i permetre que els infants puguin participar en diferents propostes 

lúdiques. 

 

4. Les entitats esportives plantegen la necessitat de promoure l’esport entre les nenes i 

joves. Es pensaran campanyes i accions en aquest sentit. 

 

 

Sense res més a tractar, es dona per finalitzada la reunió. 

Maite Irazola, 

Tècnica dinamitzadora del PEE 

 


